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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Elisabeth Svantesson (M)

2024/25:1179 Solceller på ladugårdstak

Solenergi är en viktig del av omställningen till ett fossilfritt samhälle, och 
många på landsbygden vill bidra genom att installera solceller på sina 
ekonomibyggnader, såsom ladugårdar. För att underlätta detta har Centerpartiet 
inom ramen för januariavtalet infört det så kallade gröna avdraget, vilket är 
mycket välkommet.

Tyvärr har det visat sig att Skatteverkets tolkning av regelverket begränsar 
användningen av det gröna avdraget på ett sätt som hämmar utbyggnaden. 
Enligt vägledningen räcker det med en dryg handfull hönor och några får samt 
ett par eluttag i ekonomibyggnaden för att det inte ska ge rätt till grönt avdrag. 
Tidigare praxis var betydligt mer generös men har successivt skärpts av 
Skatteverket.

Att inte nyttja de utmärkta takytor som finns runt om i landet bara för att det 
råkar finnas en handfull eluttag och hönor är inte rimligt. Detta missgynnar 
särskilt människor på landsbygden och tar inte vara på de möjligheter som 
finns, utan det tvingar i stället ut solceller på exempelvis jordbruksmark. 
Människor som hade kunnat producera stora mängder förnybar el – både till 
egen användning och till elnätet – får därmed inte ta del av stödet.

Med anledning av detta vill jag fråga finansminister Elisabeth Svantesson:

 

Avser ministern att ta initiativ till att se över regelverket och ta några generella 
initiativ med anledning av Skatteverkets tolkning av det gröna avdraget, i syfte 
att möjliggöra installation av solceller på fler ladugårdstak?

………………………………………

Rickard Nordin (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-05-15
Besvaras senast
2025-05-21 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


